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Utahloy International School Zengcheng (UISZ) Development Update # 3 

Introduction 

This 3rd update is aimed to inform our community of the work that has taken place over the 

summer period and current remedy plans in progress. In addition to the new school 

campus development, it will also outline new staff joining the UISZ community in August 

and our very successful CIS visit. 

 

Manymajor building projects and renovations at UISZ have been completed over the past 

few months.These changes have lifted the school and have been well received by parents, 

students and teachers.  

 

 Media Suite 

 Updated libraries 

 Theatre and Conference Venue 

 Primary Playground 

 Tennis Court and Football Pitch 

 Food Technology and Science Suite (Primary) 

 Primary Toilets 

 6m wall & entrance 

On-going Security Measures& Main Entrance 

The school is continuing to work on a new front gate system; this will include a double 

security barrier at the front of the road entrance and at the start of the UISZ main entrance. 

In addition to the road security, a 6 metre high gate and external wall is currently being 

built. This wall runs alongside the front of the school site and parallel to the main road into 

school. 

FIFA Standard Soccer Field 

The new all-weather FIFA standard sports field has been completed and open since 

August. UISZ worked with ACT, an industry leading brand and high-tech enterprise. 

ACT has been directly involved with big domestic and overseas events including: 

2008 Beijing Paralympic Games, 2010 Guangzhou Asian games and the 2016 Brazil 

Olympic Games. 

 

Further work beautifying the surrounding field will take place over the holiday period, 

please see below for the proposed plans. 

 



 

 

 

 

Goal end FIFA field 

 

Stand End FIFA field 

Tennis Court 

In addition to working with ACT on the soccer field, UISZ also opened the tennis court 

adjacent to Dragon House in August. 

 



 

 

Swimming Pool 
Working with our partners Taiho, the school will use a new indoor swimming pool in 

Semester 2. We are currently working on the access entrance to the pool. This swimming 

pool is located near to the original pool, on the lower ground floor of the residential 

clubhouse. The UISZ operations team visits the pool site on regularly to inspect the 

progress, as can be seen below. The final picture shows the proposed finished design. 

 

The current work includes the decorating of the ceiling, with filter pipes installed to connect 

to the filter system. The scheduled finishing date is the end of December. There is an oval 

pool for younger children as you can see in the images below. The deepest part of the pool 

is planned to be 1.8m. 

 

 

Childs Swimming Pool 

 

Piping and Filter System installation 



 

 

 
Proposed Final Indoor Swimming Pool 

Primary Playground 

The new Primary playground opened in August much to the delight of our students. It 

is a wonderful space for play and for learning and we are encouraged by the positive 

feedback from our community. 

Accreditation & School Governance 

UISZ has completed the Council of International Schools (CIS) pre-visit with the plans and 

preparations for the IB/WASC/CIS synchronised visit in May 2020. This includes entering 

the self-study phase. 

 

Overall the evaluation team were impressed with UISZ, receiving many commendations, 

especially for the education and wellbeing of our community. In their summary they stated: 

 

‘UISZ is an inclusive and welcoming school that provides a caring and supportive 

learning environment. A strong sense of community permeates the school that 

reflects the large residential community. Respectful interactions between all 

students and adults create a positive school climate. The evaluators were impressed 

with the confident, independent, and articulate students who are highly-engaged in 

their learning and display much respect for their teachers and each other in keeping 

with the school values. Students appreciate the varied opportunities offered by the 

school to pursue their interests and develop their knowledge and skills both inside 

and beyond the classroom. The evaluators commend the school on its strong focus 



 

on student well-being which supports student learning and allows students to be 

successful learners.’ 

 

CIS, NCCT and WASC evaluators, September, 2018. 

 

Following on from the CIS visit, there has been a change in governance at the school, with 

the Superintendent role no longer in place. 

Student Numbers &Enrolment 

There has been a large increase in overall student numbers since September, with a 

recorded increase of approximately 25%. Some classes in the Primary school are 

beginning to reach their maximum number, with the possibility of waiting lists being 

introduced. If you have any friends that are interested in UISZ, we recommend they visit 

the school quickly to avoid disappointment. 

New Academic Staff 

We are delighted to announce the appointment of David Coats as Head of Primary starting 

in July 2019. David is from Canada, having been a Head of Primary for 6 years, before 

working in the Middle East at a prestigious IB Word school. David will be coming to UISZ 

with his wife Jennifer, who will be working as our English language specialist. David is an 

experienced educational leader and will be an excellent addition to the UISZ community. 

We wish him well in his new role next year. 

 

Ms D and her family will be taking up new positions at another school next year. We would 

like to place on record our thanks to Ms D for her huge amount of work and effort over the 

past few years in driving the Primary school forward. We wish them all well on this exciting 

new journey for them and offer our full support for the remainder of this academic year. 

 

During the transition period, David will be working closely with UISZ staff to ensure a 

smooth handover.  

 

New Campus Update 

There has been some great progress with regards to the new school campus, with finalised 

design concepts and master layout plans presented. As you can see from the images 

below, the layout plans look amazing. 

 

Work will now start on the site formation, preparing the area for building to begin shortly. 

This groundwork provides a significant step forward in the process as we aim to complete 

the new school by August 2021. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

North Campus view 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aerial view 

 

 

 



 

 

Kindergarten layout plans 

Kindergarten layout plans 

 



 

 

 

 

Primary School layout plans 

 



 

 

 

 

Middle school layout plans 

 



 

 

 

Dragon House layout plans 

 

In the meantime, should you have any further questions please contact Rebecca Wang at 

rwang@uiszc.org. We will update you further as more news is made available to us. 
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增城誉德莱国际学校第3次最新发展 
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增城誉德莱国际学校(UISZ) 第3次最新发展概述 

简介 

增城誉德莱国际学校第 3 次最新发展动态的信件旨在告知各位家长我校在暑假期间所完成的

校园建设工作和目前正在进行的校园建设工程及其计划和进展。除此之外，我将会为您阐述

新校区的发展，在明年 8 月份即将加入我校的新老师，以及我们非常成功的 CIS（国际学校理

事会）访问。 

 

在过去的几个月里，增城誉德莱国际学校的许多建筑项目和翻新工程已经完成。这些改变提

升了学校的整体教学环境，受到了家长，学生和老师们的一致好评。 

 

 媒体教室 

 重新布局与装潢的图书馆 

 剧场与会议场所 

 小学部操场 

 网球场和足球场 

 食品技术与科学教室 (小学部) 

 小学部学生洗手间 

 6 米高墙和学校大门 

 

 

 



 

持续进行的安保措施和校门维护工程 

学校正在持续研究新的大门系统；这将包括在道路的入口前面和在增城誉德莱国际学校的主

入口开始处设置一个双重安全屏障。除了道路安全，一面 6 米高的大门和外墙正在建设当中。

这堵墙将会沿着学校场地的前面，与通往学校的主干道平行。 

国际足联标准足球场 

全新的全天候国际足联标准的运动场已经在今年 8月份竣工并且投入使用。增城誉德莱

国际学校与行业领先品牌和高新技术企业 ACT 进行合作。ACT 曾直接参与 2008 年北

京残运会、2010 年广州亚运会、2016 年巴西奥运会等国内外大型运动赛事场地建设工

作。在寒假期间，我们将会进一步地美化周围的土地，建议图入下所示： 

 

 

 

国际足联球门区 

 

 

 

 



 

 

 

国际足联看台 

网球场 

除了与 ACT 合作建设而成的足球场，增城誉德莱国际学校还在今年 8 月在学生宿舍龙之屋

附近开放了当时最新建设完成的网球场。 

游泳池 

与我们的合作伙伴泰和集团进行合作，我校的师生将在第 2 学期使用一个新的室内游泳池。

我们目前正在研究游泳池的入口。这个游泳池位于我校原有游泳池的附近，位于楼盘售楼部

和会所的负一层。增城誉德莱国际学校的运营团队定期前往泳池以检查其工程的完成进度，

您可以从以下图片中看到现在游泳池的建设进度。最后一张图片显示了建议完成的设计。 

 

目前的工作包括吊顶装饰，安装过滤网和连接过滤系统。预计的完工日期是在 12月底。正如 

 

您可以从下图所看到的，这是一个椭圆形的游泳池，是专门供年幼的孩子使用的。泳池最深 

 

的部分计划是在 1.8米。 

 



 

 

 
儿童游泳池 

 

 
 

管道和过滤系统的安装 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
                                                最终室内游泳池的完成图 

小学部操场 

新的小学部操场自8月份开放以来深受我校小学生们的欢迎和喜爱。这是一个集玩耍和

学习的好地方，收到来自我校师生，家长对此的积极评价让我们倍受鼓舞。 

认证和学校管理 

增城誉德莱国际学校已经完成了国际学校理事委员会的预访问，这将会 2020 年 5 月份进行

的国际文凭组织/ 西方学校和大学协会/ 国际学校理事会的同步访问作好了计划和准备。我

校现在进入了自学阶段。 

总体来说，国际学校理事委员会对于增城誉德莱国际学校印象深刻，他们对于我校所提供给

学生的教育，特别是对于老师给予学生在心理健康方面的关注给予了积极的评价。在他们的

来访评估总结中指出： 

 

 

 



 

“增城誉德莱国际学校是一所包容和受欢迎的学校，它提供了一个关怀和备受支持的学习与

教学环境。校园内充满了强烈的社区意识，设有大型的师生居住环境与配套设施。所有的师

生们都互相尊重，这让校园内充满了积极向上的学习氛围。来访的评审人员对于我校学生所

表现出来的自信、独立和能言善辩印象非常深刻。他们积极认真地参与到课内外的学习活

动，尊敬老师，同学之间团结友爱，这符合了学校所传递的价值观。学生们欣赏学校提供

的各种学习机会，在课堂内外他们追求自己的兴趣，发展他们的知识和技能。评审人员称

赞学校非常注重学生的身心健康，支持学生学习，这将会让学生们成为成功的学习者。” 

 

国际学校理事会，国家学校课程和教材发展中心和西方学校和大学协会，2018 年 9 月。 

在国际学校理事会访问之后，学校的管理层发生了变化，我们将丌再设有校监这个职务的人

员参与我校的管理。 

学生人数与招生 

自去年 9 月以来，学生人数大幅度增长，增幅约为 25%。随着小学部新生人数的丌断增长，

小学部一些班级的入学人数已经达到了招生人数的最大上限，如果您有仸何朊友对于入读增

城誉德莱国际学校感兴趣，我们建议您尽快与我校招生部人员预约，安排来校参观，以免因

为没有学位而感到失望。 

新老师 

我们很高兴向各位家长宣布我将会委仸 David Coats 先生从 2019 年 7 月开始成为我校的小

学校长。David 来自加拿大，他在中东的一所著名的 IB 国际学校工作之前，曾经担仸了 6 年

的小学校长。David 将会和他的妻子 Jennifer 一起来到增城誉德莱国际学校, 她将会是我校 

 



 

的英语老师。David 是一位经验丰富的教育领导者，他将会成为增城誉德莱国际学校的优秀

成员。我们祝愿他明年在新的工作岗位上工作一切顺利。 

 

Denhartigh 女士和她的家人明年将在另一所学校担仸新的职务。我们非常感谢 Denhartigh

女士在过去的几年时间里为推动小学部发展所作出的大量工作和努力。我们祝愿他们在这激

动人心的新旅程中一切顺利，并且在本学年剩余的时间里为我校小学部继续作出贡献。 

 

在此职位的工作交接期间，David 将会与增城誉德莱国际学校的工作人员紧密合作，确保顺

利交接。  

新校区的最新发展 

新校区的设计已经取得了很大进展，设计概念和总平面设计图已经定稿。正如您可以从以下

图片中所见，布局设计看起来是令人惊叹的。 

到目前为止，我们进行的是校区总体设计工作，这将会为即将进行的校区建设工作作准备。

这些基础工作为我们在 2021 年 8 月前完成新学校的建设提供了重要和有意义的一步。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   北观校区图 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

鸟瞰图 

 

幼儿园布局规划图 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

小学部的部局规划 



 

 

中学部布局规划图 

 

 

 

 



 

 

 

龙之屋学生宿舍布局规划图 

 



 

与此同时，如果您对于以上有任何的疑问，请您通过以下电子邮箱：rwang@uiszc.org 联系

Rebecca Wang 老师。如果有更多的信息，我们将会进一步与您进行沟通。 
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Utahloy International School Zengcheng (UISZ) 개발 계획 업데이트# 3 

소개 

이 세 번째 업데이트는 여름 기간 동안 짂행된 작업과 현재 짂행중인 복구 계획에 대해 저희 

커뮤니티에 알려 드리기위핚 것입니다. 새로운 학교 캠퍼스 개발 계획 외에도 8 월에 새로 UISZ 

커뮤니티에 합류하는 싞규 교사와 성공적인 CIS 방문에 대핚 개략적인 정보를 제공해 드릴 것입니다. 

 

지난 몇 달 동안 UISZ 의많은핵심건축프로젝트와보수공사가완료되었습니다. 이러핚변화들은학교의 

수준을 핚층끌어올렸으며학부모, 학생, 교사들로부터좋은평가를받았습니다. 

 

 미디어 실 

 도서관 업데이트 

 극장 및 회의실 

 초등학교 놀이터 

 테니스장과 축구 경기장 

 식품 기술 및 과학 실험실(초등학교) 

 초등학교 화장실 

 6m 외벽&정문 입구 

 

진행 중인 보안 대책 및 정문 입구 

저희 학교는 계속해서 새로운 정문 시스템을 연구하고 있습니다. 여기에는 도로 입구 앞과 UISZ 학교 

정문 입구 이중 보안 바리게이트가 포함되어 있습니다. 도로 쪽의 보안 외에도, 현재 6 미티 높이의 

문과 외벽이 건설되고 있습니다. 이 벽은 학교 현장의 정면과 나띾히 세워질 것이며, 학교로 들어가는 

주요 도로와 평행을 이루게 설치될 것입니다. 

 

FIFA 표준 크기의 축구장 

새로운 사계젃용 FIFA 규격 표준 크기의 스포크 구장이 8 월에 완공되어 개장 하였습니다. UISZ 는 업계 

선두 브랜드이자 첨단 기술을 보유핚 기업인 ACT 와 협력하여 완공하였습니다. ACT 는 2008 년 베이징 

장애인 올림픽, 2010 년 광저우 아시안 게임 및 2016 년 브라질 올림픽 등 대규모의 중국내 및 해외 

대회에 직접 참여핚 경력을 가짂 회사입니다. 

 

방학 기간 동안 구장 주변 미화 작업이 추가 짂행될 것입니다. 예정된 계획은 아래를 참조해 주시기 

바랍니다.  

 

 



 

 

 

골대부붂 FIFA 수준의 경기장 

 

옆 관중석 부붂 FIFA 수준 경기장 

테니스 장 

ACT 회사를 통해 축구 경기장을 만든 것 외에도, UISZ 는 8 월에 드래곤 하우스 옆에 테니스 장을 

개장했습니다. 

 

 



 

수영장 

 

저희 학교는 저희파트너인 Taiho 그룹과의 협업을 통해서, 2 학기에새로운실내수영장을이용핛수 있게 

되었습니다. 저희는현재수영장입구 작업을 하고 있습니다. 이 수영장은 기졲에 있던 수영장 부귺에 

건설된주거용클럽하우스의지하 1 층에위치해 있습니다. UISZ 운영팀은정기적으로수영장을 

방문하여짂행상황을점검하고 있습니다. 아래사짂은예정된최종 디자인을보여줍니다. 

 

현재짂행하고있는작업에는필터시스템에연결하기위해필터파이프가설치된천장의인테리어작업이포함되어있

습니다. 이작업은 12 월말에끝날예정입니다. 

아래사짂에서보실수있듯이이곳에는어린학생들을위핚타원형수영장이있습니다. 

수영장에서수심이가장깊은곳은 1.8m 로만들계획입니다. 

 

 

어린이용수영장 

 

파이프및필터시스템설치 



 

 

 

계획된 최종 실내 수영장 젂경 

초등학교 놀이터 

새로운 초등학교 놀이터는 8 월에 개장하여 학생들에게 커다띾 즐거움을 선사해 주고 있습니다. 새 

놀이터는 놀이와 학습을 위핚 훌륭핚 장소이며, 저희는 저희 커뮤티니의 긍정적인 피드백에 고무되어 

있습니다. 

공인인가 및 학교경영 지침 

UISZ 는 2020 년 5 월 IB / WASC / CIS 동시 협력 방문 준비와 국제 학교 협의회 (CIS)의 사젂 방문을 잘 

완수했습니다. 여기에는 자체연구 단계에 들어가는 과정도 포함되어 있습니다. 

 

CIS 평가팀은 젂반적으로 UISZ 에 깊은 인상을 받았다고 했으며, 특히 저희 커뮤니티의 교육과 

복지부붂에 대해 많은 찬사를 받았습니다. 평가팀은 평가 요약을 통해 다음과 같이 언급하였습니다: 

 

‘UISZ 는 배려 깊고 지원을 해주는 학습 환경을 제공하는 포괄적이고 환영핛만핚 학교입니다. 넓은 

주거지역을 반영하는 학교에는 강핚 공동체 의식이 스며들어 있습니다. 모든 학생들과 교직원들이 서로 

존경하는 상호작용은 긍정적인 학교 분위기를 조성하고 있습니다. 저희 평가팀은 자신감 있고, 

자립적이며, 논리 정연학 학생들의 학습 태도와 학업에 적극적으로 참여하고 있는 학생들의 모습이  

 

인상 깊었고, 학교의 교육이념에 따라 학생들을 지도하고 있는 선생님들의 모습과 교사와 학생들이 

서로를 존중하는 모습에 깊은 인상을 받았습니다. 학생들은 교식의 안팎에서 자신들의 관심사를 

추구하고 지식과 기술을 개발핛 수 있는 다양핚 기회를 높이 평가하고 있습니다. 저희 평가팀은 이 

학교가 학생들의 학습 환경을 지원하고 학생들이 성공적인 학습자가 될 수 있도록 노력하고 학생들의 

복지에 대핚 강핚 초첨을 맞추고 있는 학교라고 칭찬하고 싶습니다.’ 

 

2018 년 9 월 CIS, NCCT 및 WASC 평가팀, 



 

 

CIS 의방문이후두캠퍼스를관리하던총학교장직이더이상없는등, 학교운영체제에도변화가있었습니다. 

 

학생 수 및 등록 수 변화 

9 월이후젂체학생수가약 25% 이상으로크게늘어났습니다. 초등학교의일부학급은대기자명단을작성해야핛 

정도로 학생수가정원최대수에도달하기시작하고있습니다. 만약지인붂들중 

UISZ 에관심이있는붂들이계싞다면, 

자리가없어실망하지않게조속히저희학교를방문하시길추천해주시기바랍니다. 

 

새 교직원 

저희는 2019 년 7 월부터초등학교교장으로오시게된 Mr.David 

Coats 선생님의취임을여러붂에게발표하게되어기쁩니다. David 선생님은캐나다출싞으로중동에있는명문 IB 

월드학교에서귺무하기젂까지 6 년간초등학교교장을역임했었습니다. 

David 선생님은저희학교에서영어젂문교사로서귺무핛아내 Ms.Jennifer 선생님과함께저희 UISZ 에올예정입니

다. David 선생님은경험이풍부핚교육지도자이며,UISZ 커뮤니티의훌륭핚일원이될것입니다. 

저희는새초등학교교장선생님께서내년에새로운역핛을잘수행해주기를바라고있습니다. 

 

Ms. 

D 교장선생님과가족들은내년에다른학교에서새로운직책을맡게될것입니다.저희는지난몇년동안초등학교를

발젂시키기위해노력과열정을아끼지않았던 Ms. 

D 선생님에게깊은감사를드립니다.저희는선생님가족의흥미짂짂핚새로운여정을보내기를기원하며이번 

학년도남은기간동안에선생님에대핚젂폭적인지원을아낌없이제공핛것입니다. 

 

교장 선생님이 바뀌는 기간 동안에, David 선생님은 원활핚 인수인계를 위해 UISZ 교직원들과 긴밀하게 

협력핛 것입니다.  

 

새 캠퍼스 업데이트 

새로운교정과관렦하여최종디자인과종합평면도가제시되어 상당핚 짂젂이있었습니다. 

아래사짂들에서볼수있듯이, 평면도에나타난계획은놀라워보입니다.  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

이제부지편성작업이시작되었으며, 곧건물기초공사를시작핛준비를마칠것입니다. 

이기초공사는저희가 2021 년 

8 월까지새학교를완성하는것을목표로하는과정에서중요핚역핛을핛것입니다. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

교정 북부 정경 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

조감도 



 

 

유치원평면도 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

초등학교평면도 

 

 

 

 

 



 

 

 

중고등학교 평명도 

 



 

 

 

드래곤하우스  기숙사 평면도 

 

계획이 짂행되는 동안에 더 궁금핚 점이 있으시면, Rebecca Wang 선생님께 rwang@uiszc.org 으로 

연락주시길 바랍니다. 더 많은 업데이트 사항이 있으면 이를 공지해 드릴 것입니다. 
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